

<p>Mødereferat af:  <b>Bestyrelsesmøde i afdeling 1.</b></p> <p>Mødested, ringgade 59 v Jan</p>	<p>Referat nr.</p> <p style="text-align: center;"><b>031</b></p>
<p><b>Til stede var:</b></p> <p><b>Afdelingsbestyrelsen:</b>  Susanne Carlsen Nicolaisen  Henry Christensen  Jan Brandhøj.</p> <p><b>Suppleant:</b>  Henning Termansen  Afbud fra,</p>	<p><b>Dag og år:</b></p> <p>30.08 2023, kl. 1600</p> <p style="text-align: center;">Suppleant ikke med</p>
<p><b>Dagsorden punkter</b></p>	<p><b>Beslutninger</b></p>
<p><b>Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden.</b></p>	<p><b>Dagsorden godkendt.</b></p>
<p><b>Pkt. 2 markvandring afholdt d06.09.23</b></p>	<p><b>Fremmødte B42 Søren og Torben afd. Jan og Henry der er lidt med hække, som er blandet med andet end primær hæk.</b>  <b>Debat om asfaldt riste til overfladevand måske nedgrave faskiner hvor behov</b>  <b>Måske container årligt</b>  <b>God debat om alt</b></p>
<p><b>Pkt. 3.</b>  økonomien.</p>	<p>Bestyrelsen var inviteret til møde med henhold til budget i afd.1 de ville sende et forslag ud som aldrig kom, ved markvandring fik vi at vide det er udsat</p>
<p><b>Pkt. 4</b>  <b>Afdelings fest</b></p>	<p>Det var rigtig hyggeligt  Tilskud 256.47</p>
<p><b>Pkt.5</b>  <b>Igangværende renovationer</b></p>	<p>Læ mur. især sundquistgade var gået i stå  Vi prøver igen ? nu med Martin b 42</p>
<p><b>Pkt.6</b>  <b>Haver hvor der total renoveres</b></p>	<p>Der har været udfordringer med vedligeholdelse af hække, græs og planter  Det vil der følges op på</p>
<p><b>Pkt. 7 Eventuelt.</b></p>	<p>Vi har en debat om hvad vi beboer har af forventninger ved vedligehold feks. Rep af trapper til kælder og terrasse. Er det kun trin der skal Reparerer hvad med mur</p>
<p>Mødet slut, kl 17.30</p>	<p><i>Referent:</i></p> <p style="text-align: center;"><i>Jan Brandhøj</i></p>